From 2 July 2022, 10.00 a.m., while stocks last and on first come, first served basis. Order in Virtual Office or via Jotform (for Essential Rewards order that uses commission only or commission plus credit/debit card) and by delivery only. Available on Essential Rewards and Standard Order.

# Destiny's Calling

Heighten your spiritual awareness, empower your inner self, discover your truth – layer on this trio of essential oil blends to synergize your mind, body and soul as you work towards fulfilling your Higher Destiny!

Features three essential oil blends that are designed to be layered and applied topically: Daily Inspiration™, I Am Blessed™, and I Am Creative™.

**Higher Destiny Collection** 

 Item No.
 39780

 Wholesale
 RM632.00

 Retail
 RM831.50

 PV
 140.00

Find out more about Higher Destiny Collection

Product Info Page: https://bit.ly/HIGHER-DESTINY-PIP

An aromatic companion to your journey of self-development and enlightenment

Unique harmonic interactions encourage feelings of peace and introspection The Hard of

Soothes emotions and dispositions, and shapes positive outlook Creates harmonious energy that brings light and balance Tawaran Masa Terhad

Mulai 2 Julai 2022, 10.00 pagi, berdasarkan siapa cepat dia dapat dan sementara stok masih ada. Pesanan di Virtual Office atau Jotform (untuk pesanan Essential Rewards menggunakan komisen sahaja atau komisen bersama kad kredit/debit) dan menerusi penghantaran sahaja. Boleh didapati untuk Essential Rewards dan Standard Order.

### Menggapai Kejayaan

Tingkatkan kesedaran rohani, perkasakan diri dan temukan kebenaran – lapiskan tiga campuran minyak pati ini untuk menyatukan tindakan minda, badan, dan jiwa dalam usaha anda menggapai kejayaan!

Menampilkan tiga campuran minyak pati yang direka untuk dilapiskan secara topikal: Daily Inspiration™, I Am Blessed™, dan I Am Creative™.

### Koleksi Higher Destiny

No. Barangan 39780 Harga Borong RM632.00 Harga Runcit RM831.50 PV 140.00 Ketahui lebih lanjut tentang Koleksi Higher Destiny

Halaman Maklumat Produk: https://bit.ly/HIGHER-DESTINY-PIP

Teman aromatik dalam kembara memaju dan membangunkan diri anda

Interaksi harmoni unik yang menggalakkan rasa damai dan kefahaman diri

> Memujuk emosi dan pembawaan, dan membentuk sudut pandang positif

Menghasilkan tenaga harmoni yang membantu kefahaman dan keseimbangan 2022年7月2日 10.00 a.m. 开卖,至售完为止,先到先得。 使用虚拟办公室订购或在线表单 (适用于使用佣金或佣金附加信用卡/借记卡的基本奖励计划订单),以及仅限宅配。 适用于基本奖励计划以及标准订单。

## 命运的召唤

升华您的精神意识,赋能您的内在自我,发掘您的真实内在 - 堆叠使用这三款 复方精油,加强身心灵的能量,进而逐步实现您更高的使命!

含有3款复方精油,专门供堆叠使用和局部涂抹: Daily Inspiration™, I Am Blessed™ 和 I Am Creative™。

### Higher Destiny 套装

产品编号 39780 批发价 RM632.00 零售价 RM831.50 PV 140.00

了解更多关于Higher Destiny 套装

https://bit.ly/HIGHER-DESTINY-PIP

Am Blessed

与您在自我成 长和启迪的路 上共同谱出一 段芬芳的旋律

独特的和谐 互动, 促进 和平与自省

舒缓情绪和

性情, 塑造 正面观点

打造和谐能 量,带来光 明和平衡